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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány

tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .§ 3. pontja szerinti

feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez ,

„Hogyan tudják majd felhasználni a többletforrásokat a meddőségi centrumok? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezel ő által 2017. szeptember 29-én kiadott, a 2017 évbe n
befogadott többletkapacitásokról szóló közleménye tartalmazza az IVF (lombikbébi) centrumokna k

adott többletfinanszírozások összegét .
Eszerint a Somogy Megyei Kaposi Mór Oktató Kórház 885 lombikbébi kezelésre kapott
többletfinanszírozásként 369 919 146 forintot . A Kaposi Mór Oktató Kórház azonban sohase m
rendelkezett IVF központtal és jelenleg sem rendelkezik azzal (korábban egy magánszolgáltató a
Kórháztól bérelt területen működtette a saját lombikbébi központját). A Kaposi Mór Oktató
Kórházban jelenleg egyáltalán nem folyik IVF kezelés . Egy IVF centrum létrehozása és
beüzemelése akár egy évet is igénybe vehet .
A Semmelweis Egyetem 2000 ciklusra szóló többlet kapacitást kapott IVF kezelésekre, 898 31 9

160 értékben. A SE jelenleg évente 500 kezelést végez . A teljesítmény 400%-os növelésé t
gyakorlatilag azonnal meg kellene megvalósítani — ez szakértők szerint lehetetlen .

A magán lombikbébi centrumok semmilyen többletfinanszírozást nem kaptak .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Milyen meggondolásból adtak többletkapacitást egy olyan kórháznak, . amely sose
végzett IVF-kezeléseket és jelenleg sem felel meg a minimumfeltételeknek ?

• Ha a többletkapacitásban részesülő IVF központok (a Kaposi Mór Oktató Kórház ,
Semmelweis Egyetem, stb .) 2018 október végéig nem képes felhasználni a részükre
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biztosított éves többlet finanszírozást, akkor a finanszírozási összeg fel nem használ t
résznek mi lesz a sorsa ?

• Az állami IVF centrumok részére biztosított és fel nem használt többletkapacitás t
elosztják a magánintézetek között? Vagy a Kormány tudomásul veszi, hogy bá r
többletkapacitást biztosított' áz állami centrumoknak, de – mivel azt nem tudjá k
felhasználni - nem születik több gyermek ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . november 6 .
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